

الرقم: م س / 43 / 2019

التاريخ: 2019/03/25

للمرسل
م. يوسف عمار
م. داية الدقابة
٢٠١٩ - ٢٠٢٠
الموضوع: الإفصاح

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين،،،

تحية واحترام،،،

ارجو اعلامكم بان السيد ناصر مصطفى "محمد سعيد" خريشي / مساعد المدير العام - إدارة قطاع العمليات قد قام بتاريخ 2019/03/24 بشراء (8,000) سهم من أسهم بنك الاردن، حيث أصبح رصيد مساهمته في البنك (15,000) بنسبة 0.0075% من رأس مال البنك.

وتفضلوا بقبول الاحترام،،،

ناصر سرطان
المدير التنفيذي - إدارة قطاع الامتثال والمخاطر
أمين سر المجلس



No: SH/43/ 2019

Date: 25/03/2019

Subject: Disclosure

To: Jordan Securities Commission

Kindly be informed that: **MR. Nasser Mustafa Moh'd Said Khraishi** / AGM –Chief Operating Officer , Purchased **(8,000)** shares on the **24/03/2019** from bank of Jordan shares.

MR. Nasser Mustafa Moh'd Said Khraishi ownership in the company became **(15,000)** shears, with a percentage of ownership **0.0075 %** in the company's capital.

Yours sincerely

MR. Nader Sarhan

Executive Manager / Chief Risk Officer

Board Secretary

[Handwritten signature]

SH – SQ / 2019



1/1

الرقم: م س/44/2019

التاريخ: 25 / 03 / 2019

الموضوع: الإفصاح

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين،،،

تحيه واحتراماً،،،

ارجو اعلامكم بان السيد ناصر مصطفى "محمد سعيد" خريشي / مساعد المدير العام – ادارة قطاع العمليات قد قام يوم 2019/03/24 بشراء (5,500) سهم من اسهم بنك الاردن لابنته سليلن ناصر مصطفى خريشي , حيث اصبح رصيد مساهمتها في البنك (10,000) سهم بنسبة 0.005 % من رأس مال البنك .

وتفضلوا بقبول الاحترام،،،



المدير التنفيذي - إدارة قطع الامثال والمخاطر
أمين سر المجلس

فادر سے رحان

أمين سر المجلس

sub

No: SH/44/ 2019

Date: 25/03/2019

Subject: Disclosure

To: Jordan Securities Commission

Kindly be informed that: **MR. Nasser Mustafa Moh'd Said Khraishi / AGM –Chief Operating Officer , Purchased (5,500) shares on the 24/03/2019 for his daughter from bank of Jordan.shares. Saleen Nasser Mustafa Khraishi ownership in the company became (10,000) shears, with a percentage of ownership 0.005 % in the company's capital.**

Yours sincerely

MR. Nader Sarhan

Executive Manager / Chief Risk Officer

Board Secretary



SH – S Q / 2019

1/1